
 

FAU møte Hjellestad skole 
Dato:  10.05.2023 

Sted:  Studio 

Møtestyrer:  FAU leder Iren D. Hjellestad 

Referent:  Iren D. Hjellestad 

  

Oppmøte oversikt 

Trinn Navn på representant i FAU Tilstede (sett kryss) Verv 
1.trinn Kristoffer Hjellestad X Nestleder 
1.trinn Tina Ottesen X Kulturforum 
2.trinn Reyaneh Ghergherehchi X Vara kulturforum 
2. trinn    
3.trinn Brede Larsen X Vara økonomi 
3.trinn Marianne Tveit Haavind X Økonomi 
4. trinn Tom Roger Angelfoss X 17.mai 
4.trinn Eldert Koiter  17.mai 
5.trinn Hege Kvamsøy  Vara trafikk 
5.trinn Bjarne Strand-Henriksen  Miljø- og TV aksjon 
6.trinn Anne Torhild Mettenes  Trafikk 
6.trinn Iren D. Hjellestad X Leder 
7.trinn Katrine Amundsen  Referent 
7.trinn Hege Skare Larsen   
Rektor Bjørg Irene Hagen X  
 
Referat 
 
 
 

1. Godkjenning av referat fra forrige møte. Godkjent.  
 

2. Rektor informerer.                                                                                                                                                                    
1. Hva gjør vi i forhold til Håpet? Dette er en organisasjon i Brasil som er stiftet av Tina Andreassen Lopez. 
Håpet jobber med barn, ungdom og familier i byen Taubate utenfor Sao Paulo, Brasil. Håpet er et dagsenter der 
vi tilbyr ulike aktiviteter utenom skoletid i tillegg til å støtte familiene. Målet vårt er å hindre at familier blir 
splittet og at barna havner på gaten. Vi jobber for at de skal komme seg ut av fattigdommen og få et bedre liv og 
en lysere fremtid. Det har tidligere år vært et løp rundt Dalen og foreldre kan vippse et valgfritt beløp til Håpet 
(f.eks. 10 kr per runde barnet løper rundt fotballbanen på Dalen). Sjette trinn laget avis. Skolen har 
Boliviamarkedet, er det rom for et arrangement til? For Håpet er beløpene og arrangementet mindre.                            
2. Skolen ønsker pernger til maling til 1.trinns base (kvsitlakk, grunnin, 2 strøk maling)  + dugnadsarbeid.                   
3. Gjenglemte klær. Det er mye gjenglemte klær. Kan FAU hjelpe med å sortere/vaske/levere til UFF eller 
Fretex?                                                                                                                                                                                    
4. Foreldremøte 2. trinn forrige uke hadde godt oppmøte (20 av 24). Arbeidsro og arbeidsmiljø var tema. Team 
læringsmiljø og Team skyfritt.                                                                                                                                        
5. Elevtallet på skolen er va 205-206. Info om bemanning etter 17.mai. Ressurser tildeles etter elevtall. Det 
begynner 29 elever i første klasse til høsten. Førskoledag er 8. juni. For å få en god overgang fra barnehage til 
skole har de kommende førsteklassingene vært invitert på to dager i gynmsalen, 16.mai og en dag i juni. I tillegg 
har rektor og lærere vært på besøk i barnehagen.                                                                                                                   
6. Kvalitetsoppfølging: Økt kompetanse, dømmekraft, sosiale tiltak (digitalt og live), samarbeid hjem/skole. For 
å styrke samarbeid hjem/skole har skolen en tanke om muligheten for å invitere elevrådet inn på FAU møte ved 
aktuelle saker og forslag om at felles møte med trinnkontakter bør inn på årshjulet som et minste antall 
møtepunkt for å styrke det sosiale miljøet og at det gjøres et minste antall sosiale tiltak på hvert trinn. Slik det er 
i dag har noen trinn mange sosiale aktiviteter og aktive trinnkontakter, mens andre trinn har færre aktiviteter og 
dette legger barna merke til. 7. Musikkterapi -  

3. Gjennomgang av gruppene – oppgaver og info: 
Økonomi: 17. mai er gjort opp. Penger fra Fylkeskommunen for Hjellestad i hjertet er kommet. Kulturforum er 
betalt.  
Trafikksikkerhet: Påminnelse om å ikke kjøre inn i Flyen, men sette av barna ved hjertesonene eller ved 
Dalsmyra så de kan gå grusveien opp til skolen.   
Miljø 



Kulturforum: Piano, Svømming pågår fortsatt. Øvrige aktiviteter avsluttet (dans). Yoga utgikk pga. kun 2 
påmeldte. Ønske om Tegnekurs (billedkunstner Line Therese Iversen), koding og E-sport. Basket torsdag i SFO 
tid i gymsalen for 3.-4.trinn ved Arne Ingebrigtsen.  

4. Månedens oppg. ihht årshjul. 
5. Innmeldte saker. 1. Mobilfri skole. Det er opp til skolen. Rektor spør FAU. FAU sin innstilling er mobilfri skole 

– enstemmig vedtatt. 2. Musikkterapi. Det er meldt inn ønske fra foreldre om at FAU vurderer å støtte 
musikkterapi. FAU arbeider for alle og støtter tiltak for alle.  Hvis FAU skal bidra må det gjøres gjennom 
kulturforum. Rektor er informert.  

6. Eventuelt. Det er to saker på eventuelt – skolefrukt og leksefri skole.  1. Leksefri skole. Foreldre har meldt inn at 
det ønsker en redegjørelse fra rektor hvorfor Hjellestad skole har lekser, og om Hjellestad skole kan bli en 
leksefri skole. 2. Skolefrukt. Første trinn har felles frukt hver torsdag som er sendt med fra foreldre og som blir 
skjært opp til felles fruktmåltid. Foreldre ønsker tilsvarende på alle trinn slik at det blir rettferdig og likt for 
elevene. FAU ønsker at skolen vurderer skolefrukt på nytt. F.eks. involvere elever på 5. og 6. trinn i mat og helse 
med oppdeling av frukt (kan bruke epledeler). Det kan også være en sosial aktivitet som involverer elever og gir 
livsmestring.  

 
 
Neste FAU møte er [14.6.2023].  
 
 

 

 


